
 

Protokoll från årsmöte 2017, Pölsebo Småstugeförening, 

måndag 20/3, Lundby nya kyrka 

 
 Mötet öppnas av ordförande, Ulrika Mårdborg 

 Val av ordförande: Ulrika Mårdborg,  

 Val av sekreterare: Kari Lindergren, 

 Justeringsmän och rösträknare: Lars Haraldsson och Björn Wallermark. 

 Dagordningen godkänns. 

 Kallelsen har skett i laga ordning 

 Föreläsare för dagen: Marie-Louise Nord, planeringsingenjör, berättar och 

visar bilder om planeringen och iordningställandet av den nya 

askgravlunden som placerats på ”Gamla Kolerakyrkogården” mot 

Dysiksgatan. En mycket intressant föreläsning. Vi fick bl.a. veta att på den 

del av kyrkogården där man har gjort anläggningen kunde man kartlägga 

ett 20-tal gravar som fortfarande finns kvar. Allt har övervakats för att 

bevara gravarna och de gravstenar som har funnits på kyrkogården är på 

restaurering och ska placeras på exakt samma plats som tidigare. 

Askgravlund innebär att urnan gravsätts men gravsmyckning d.v.s. blommor 

och ljus får bara placeras på en anvisad plats. På muren kommer plaketter 

med den avlidnes namn att sitta.  Ytan nedanför kommer att vara som en 

”vildäng”. Kyrkogården kommer att tillses dagligen. Invigning av 

askgravlunden kommer att ske torsdag 20 april kl.15.00, och alla är 

välkomna. Under föreläsning bjöd föreningen på smarriga smörgåstårtor 

och kaffe med kaka. 

 Ulrika Mårdborg går igenom årsberättelsen för 2016. 

 Fastställande av resultat- och balansräkning för föreningen samt 

servisskadefonden. 

 Föreningens revisorer/Kenneth  Bernting och Stefan Asting har granskat 

räkenskaper, protokoll och handlingar. Föreningens utgifter och inkomster 

är styrkta och inga felaktigheter finns.  

 Styrelsen tilldelas ansvarsfrihet av årsmötet 

 Beslut om arvoden, mötet beviljar samma arvoden som föregående år till 

styrelsens medlemmar och grannsamverkare. 

 Beslut om medlemsavgift, medlemsavgiften kvarstår med 200 kr per år. 

Styrelsen föreslår att medlemsavgiften inbetalas i vanlig ordning/tid år 

2017 och att vi från och med nästa år, 2018, ska följa kalenderåret så att 

avgiften betalas i januari. Ard Wromans, föreningens kassör, redovisar 

föreningens budget. 

 Valberedningen, Finn Ternrud, berättar att fyra personer i styrelsen står 

för omval. Emma Landervik, Lea vanessa Lohr, Kari Lindergren och Ard 

Wromans, en plats i styrelsen är vakant. Ard Wromans avsäger sig sitt 

uppdrag som föreningens kassör, efter lång och trogen tjänst. Finn 

Ternrud föreslår omval för de andra medlemmarna som står för omval 

vilket bejakas av årsmötet. Till ny kassör i styrelsen väljs Jenny Rosander 



och som ny ledamot Heather Lundsten. Detta innebär att styrelsen är 

komplett.                                                            

 Val av revisorer, Kenneth och Stefan Asting kan tänka sig att fortsätta 

som revisorer och blir omvalda. 

 Val av valberedning, Finn Ternrud står kvar i valberedningen och Göran 

Lundsten ställer upp på vakant plats. 

 Föreningens stadgar står kvar oförändrade. 

 Det har kommit in en motion till årsmötet från Peter Karlén och Malin 

Nyborg  Londongatan 70e. 

Motionen lyder: 

Bakgrund: Idag skapar varje fastighet årligen stora mängder trädgårdsavfall. 

En del av detta dumpas i Krokängsparken.   

Bedömning:Vårt förslag är att Pölsebo Småstugeförening införskaffar en 

kompostkvarn, flismaskin eller motsvarande som ska finnas tillgänglig för 

medlemmar att låna.   

Yrkande:Årsmötet uppdrar åt styrelsen att inom tre månader införskaffa 

lämplig kompostkvarn åt föreningen. 

Styrelsen föreslår avslag på motionen i dess nuvarande utformning eftersom 

tiden anses för kort för att utreda kravsättning och marknadsundersökning 

samt att en ekonomisk ram bör ingå i uppdraget. Styrelsen föreslår att man 

får i uppdrag av årsmötet att göra en marknadsundersökning och utreda 

kraversättning samt att den ekonomiska ramen är 15000 kronor, finner 

styrelsen att inköp kan göras har styrelsen mandat att göra inköpet. 

     Årsmötet bestämmer att följa styrelsens förslag. 

 Styrelsen informerar:  

Byggstart av hamnbanan har skjutits framåt, troligtvis 2018/2019. En 

fråga som har diskuterats på tidigare årsmöte är om vi bör besiktiga våra 

husgrunder inför byggstart. En sådan besiktning bör iså fall ske så nära 

byggstart som möjligt och alla hushåll är inte aktuella. Styrelsen bevakar 

frågan. 

 Det har varit en hel del krångel med föreningens släpkärra. Den har 

använts felaktigt vilket har försatt släpkärran i ibland okörbart skick. Den 

som bokar släpkärran måste sätta sig in i de instruktioner som finns på 

hemsidan och som även finns med i väskan där nycklarna ligger. Om den 

person som handhar släpkärran inte vet hur man ska koppla den måste 

samma person vända sig till någon som kan. Om släpkärran går sönder i 

samband med att den används måste det anmälas till styrelsen eller till 

skötselansvarig för släpkärran Patrick. Annars kan samma person bli 

ersättningsskyldig. 

Släpkärran har den senaste tiden fått 3 p-böter när den har varit 

parkerad vid Oslogatans lekplats. Därför har styrelsen hittat en ny 

(tillfällig?) plats på Londongatan. Fortlöpande information om släpkärran 

kommer att finnas på föreningens hemsida. 

 Kvartersombudens nuvarande roll/funktion kommer troligtvis att 

förändras och styrelsen kommer att behandla frågan under året. 



 Ard Wromans berättar att trafikverket har planerat en transporttunnel 

till spillvattentunneln i berget/krokängsparken. Ard har kommit med ett 

förslag till trafikverket vilket har lett till att det befintliga påslaget kan 

användas. Annars skulle ett nytt påslag ha anlagts i höjd med boulebanan. 

Eftersom budgeten är god ber styrelsen årsmötet om förslag till vad man 

skulle kunna använda ”extrapengarna” till.  

 Förslag som kommer är Höstfest (oktoberfest), upprustning av 

lekplatserna i området t. ex mer bänkar. Jätteloppis i området, föreningen 

på andra sidan Dysiksgatan gjorde detta förra året. Förslag kommer att vi 

kanske kan ha det samtidigt med folket på andra sidan Dysiksgatan 

eftersom de planerar en ny jätte-loppis i år 4:e juni. 

 Grannsamverkan, Ronny Lindergren och Mikael Skålberg informerar. Det 

har inte varit mer än två inbrott i området förra året. Det går att gå in på 

hemsidan och anmäla om man har fått inbrott, beskriv gärna vad som har 

hänt. Många har reagerat på att våra trädgårdar är mörka speciellt den 

mörkare delen av året. Tänk på att lysa upp runt husen så att ingen kan 

komma in obemärkt. Lås dörrarna även när du är hemma, hjälp varandra 

med att ta in post, parkera bilen på grannens uppfart, släng sopor i deras 

soptunna osv. Det går att sätta in timers på lampor inomhus som kan 

fjärrstyras från mobilen. Man tar upp att det har skett flera inbrott i 

husen som ligger på andra sidan Dysiksgatan. 

 Övriga frågor: 

Det står bilar parkerade på Londongatan nere vid hundrastgården, de står 

parkerade ända in på cykelbanan. De som bor på andra sidan cykelbron 

parkerar på vår sida. Hur går det med föreningens tillstånd att få använda 

Rosenhills faciliteter (gym, simbassäng)? 

Styrelsens diskuterar frågan med Rosenhill och frågan kommer att 

fortsätta att behandlas under året. 

 Blomma till Ard Wromans som tack för ett mycket engagerat arbete som 

föreningens kassör under många år och blomma till föreläsare Marie 

Louise Nord. Spontan applåd och tack Mikael Skålberg för sitt 

engagemang i att barnen och de vuxna får en is att åka skridskor på 

Oslogatans lekplats varje vinter. 

 

Mötet avslutas/ Styrelsen ser fram mot ett trevligt år tillsammans med 

er alla 😊 
 

 ……………………………………………………..                                    ……………………………………………………………… 

 

Ulrika Mårdborg                                     Kari Lindegren 

Ordförande         Sekreterare  

 

…………………………………                                  …………………………………….      

Lars Haraldsson                                       Björn Wallermark 

Justerare                                                 Justerare   


